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Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

 

De Auditcommissie geeft ingevolge de Verordening op de Auditcommissie Koggenland advies uit aan de 

gemeenteraad van Koggenland over de (Na)Zomernotitie 2021, die aan de raad voor haar vergadering van 4 

oktober 2021 ter vaststelling is aangeboden.   

Met deze (Na)zomernotitie wordt de raad tussentijds geïnformeerd over de voortgang van de uitvoering van de 

programmabegroting. Het gaat om de voortgang van activiteiten, actuele ontwikkelingen en de effecten van de 

ontwikkelingen op de begrotingsruimte. De Auditcommissie beperkt zich in haar advies tot een ‘technische’ 
beoordeling van deze notitie en bijbehorend raadsvoorstel en -besluit en zal vanzelfsprekend zich onthouden van 

inhoudelijk politieke uitspraken.  

 

Hieronder treft u de getrokken conclusies en het advies aan.  

 

Beoordeling  

De Auditcommissie heeft de (Na)Zomernotitie en het proces resulterend in het raadsvoorstel dat u in de 

raadsvergadering van 4 oktober 2021 ter vaststelling wordt aangeboden, beoordeeld aan de hand van de volgende 

vier  criteria:  

- Leesbaarheid/consistentie 

- Duidelijke weergave huidige stand van zaken  

- Disclaimers/Risico’s (zoals effecten corona e.d.) 

- Inbreng raad (geboden ruimte voor beoordeling raad en Auditcommissie) 

 

Aan de hand van deze viertal criteria zijn de volgende conclusies getrokken: 

 

- Leesbaarheid en Consistentie 

De Auditcommissie heeft geconstateerd dat er dit jaar meer vragen zijn gesteld dan voorheen.  

Een aantal vragen hebben betrekking op de afspraak dat investeringen van meer dan 30.000 euro aan de raad 

worden voorgelegd en dat hiervoor worden nog raadsvoorstellen worden verwacht. Het gaat dan om investeringen 

zoals de uitbreiding van de Bernadetteschool en de Doeteams e.d. 

Uit het raadsvoorstel is niet afdoende duidelijk geworden met welke uitgaven de raad nu reeds instemt en voor 

welke onderdelen er nog een raadsvoorstel te verwachten is. Deze onduidelijkheid wordt door een aangepast 

raadsvoorstel alsnog rechtgezet. De Nazomernotitie behoort alleen te gaan over de onder- en overschrijdingen van 

de lopende begroting en niet te gaan over nieuw beleid en investeringen. 
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Verder heeft de Auditcommissie geconcludeerd dat er door de gestelde vragen sprake is van een grote 

betrokkenheid van de overige raadsleden en inzicht en aanvulling geeft bij de beoordeling van de (Na)Zomernotitie.  

 

- Duidelijke weergave huidige stand van zaken 

Voor de afwijkingen in de planning van activiteiten en doelstelling (aan de hand van de icoontjes) wordt afdoende 

aangegeven wat de redenen daarvoor zijn. Ook het tussentijds informeren over de grote financiële voordelen 

(Woningbedrijf) en de tegenvallers (Jeugdzorg) wordt gewaardeerd.  

 

- Disclaimers en Risico’s 

In plaats van de Zomernotitie voor de zomer is deze notitie pas na de zomer aan de raad voorgelegd, onder meer 

door het traject van de Ombuigingen, het thuiswerken, corona en de bezettingsgraad bij financiën. De verwachting 

is dat dit volgend jaar weer volgens de gebruikelijke planning verloopt. 

Er blijft zorg voor de grote uitgaven waarvan gemeenten afhankelijk zijn van bijdragen uit het Gemeentefonds zoals 

de Jeugdzorg. Door het demissionaire kabinet worden beslissingen uitgesteld. Het blijft dan ook zaak goed de 

lobbywegen te benutten.    

 

Naar het oordeel van de Auditcommissie wordt in de notitie door het geven van de icoontjes  overzichtelijk 

aangegeven of de activiteiten en doelstellingen bij dat onderdeel volgens de planning verloopt. Het algemene beeld 

laat zien dat deze volgens planning verlopen hetgeen de Auditcommissie tevreden stemt.  

 

- Inbreng raad en Auditcommissie 

Bij de behandeling van de Jaarrekening 2020 heeft de raad verzocht eerder geïnformeerd te worden over zaken die 

effect hebben op het rekeningresultaat. De mutaties, die normaliter pas onderdeel zouden zijn van het 

Jaarrekeningresultaat zijn nu al inzichtelijk gemaakt via deze (Na)Zomernotitie. De Auditcommissie beoordeelt deze 

nieuwe werkwijze als positief en meent dat de raad door vroegtijdiger geïnformeerd te worden meer in control is.   

 

De Auditcommissie is tevens van oordeel dat de raad en de auditcommissie voldoende tijd is geboden om haar 

vragen te stellen. Door de vragen is ook naar voren gekomen dat het raadsvoorstel nog een aanpassing behoefde. 

Ook met de geboden tijd na de beantwoording van de technische vragen heeft de raad zich afdoende kunnen 

voorbereiden op de raadsbehandeling.   

 

Eindconclusie en Advies  

 

De commissie concludeert dat het gevolgde proces, met voldoende tijd voor schriftelijke vragen en antwoorden als 

positief kan worden bestempeld.     

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de auditcommissie Koggenland 

 

Karin van der Gaast, voorzitter 

 


